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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a játszóterek ne 
veszélyeztessék gyermekeink testi épségét?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Mást sem hallottunk tavaly ősszel, mint hogy milyen jól végzik a munkájukat a kormánypárti 
polgármesterek. Én azonban már akkor is némi kétséggel fogadtam a folyamatos győzelmi 
jelentéseket. Most azonban végleg bebizonyosodott, hogy igen komoly homokszem került a 
gépezetbe a XVI. kerületben.

A Reformátorok terének felújítása kapcsán új játszóteret adtak át 2019 októberében, melyet 
hatalmas sikerként könyvelt el a Kovács Péter polgármester vezette önkormányzat. A 400 millió 
forintos beruházás átadóján a kormány is képviseltette magát Gulyás Gergely miniszter úr 
személyében. Néhány nap múlva azonban már a városvezető is elismerte, hogy, annyira talán még 
sincs minden rendben. Közösségi oldalán közzétett bejegyzésében úgy fogalmazott, hogy „a 
csúszdákkal van némi baj” és egy kis átalakítást kért.

A probléma azonban már akkor is jóval súlyosabb volt ennél. A szülők ugyanis a csúszdákat 
használó gyermekeik súlyos sérüléseiről számoltak be. Azt gondolom, hogy a polgármester úr által 
használt „némi baj” kifejezés nem éppen fedi a valóságot. Az egyik édesapa arról számolt be, hogy 
bár kislánya csak öt percet töltött a játszótéren, az első csúszás közben sípcsonttörést szenvedett. 
Egy másik lánynak a térde sérült meg, melynek gipszelés lett a vége, de akadt olyan is, akinek a 
foga tört ki.

Az ügyben még csak nem is az a legfelháborítóbb, hogy százmilliókat költöttek erre az adófizetők 
pénzéből. Sokkal inkább az, hogy a kerület vezetői népszerűségüket szem előtt tartva 
rohammunkában adták egy olyan beruházást, ami veszélyezteti a gyerekek testi épségét.



A szülők ráadásul azt is elmondták, hogy az önkormányzat nem volt partner teljes mértékben az eset
kapcsán. Panaszaikat kezdetben nem is vették komolyan, gyakorlatilag választ sem kaptak az 
ügyben. Igen sok gyermeknek kellett megsérülnie ahhoz, hogy a hivatal egyáltalán foglalkozzon a 
történtekkel. Lezárták ugyan néhány napra a csúszdákat, megvizsgálták a helyzetet, de érdemi 
megoldás azonban mégsem született.

Hiába történt némi átépítés, idén februárban mégis újabb sérülések történtek. A polgármester pedig 
továbbra is jól sikerültnek tartja a beruházást, az eszközök pedig szerinte megfelelnek a 
szabványoknak. Holott teljesen világos, hogy a csúszdák túl gyorsak, túl élesek a kanyarok és ezért 
nagy erővel dobálják a gyerekeket. Ez okozza a töréseket és zúzódásokat is. Ennek fényében 
teljesen érthetetlen, hogy miért engedték eddig is működni a balesetveszélyes eszközöket.

Az elmondottakra tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

Van-e tudomása arról, hogy korábban hasonló sorozatos sérülések keletkeztek volna hazai 
játszótereken a csúszdák miatt?

Fordulhatnak-e segítségért a minisztériumhoz a sérülést szenvedett gyerekek szülei?

Történt-e rendőrségi feljelentés az ügyben? 

Indított-e a tárca bármilyen egyéb vizsgálatot az eset kapcsán? 

Mivel tudja elősegíteni a minisztérium, hogy hasonló esetek ne fordulhassanak elő?
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